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       Kołobrzeg, dnia 16 stycznia 2020 r. 
BRM.0002.18.2020.K 
 
 

Protokół Nr 18/2020 
 
z XVIII sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w dniu 16 stycznia 2020 r.  
o godzinie 9:00 w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg ul. Ratuszowa 13. 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r., 

2) przyjęcia strategii promocji Miasta Kołobrzeg na lata 2020 – 2025+, 

3) przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Leczenie niepłodności metodą 

zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców miasta Kołobrzeg w latach 

2019 – 2023”, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, będących w posiadaniu 

Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o. na lata  

2018 – 2020, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności (projekt uchwały Prezydent 

Miasta Kołobrzeg), 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności (projekt uchwały Klubu Radnych 

„Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka i Klubu Radnych „Prawo  

i Sprawiedliwość”), 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania 

deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy 

Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej, 

8) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Miasto Kołobrzeg, 

9) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 9, położonego  

w Kołobrzeg przy ul. Cichej 9, 

10) ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 3/4 

obręb 13, położonej w Kołobrzegu przy ul. Okopowej, 

11) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działek o numerach 1/38 oraz 22/7 

obręb 12, położonych przy al. Kolejowej w Kołobrzegu, 

12) sprzedaży działek gruntu nr 568/2 i 570/8 obręb 9, położonych w Kołobrzegu 

przy ulicy Grzybowskiej, 
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13) oddania w dzierżawę nieruchomości na okres do 30.06.2021 r.  

z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych, 

14) wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD 1937 – 1938  

i Zagłady Nadberezyńców, 

15) uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg, 

16) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2020. 

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 17/2019 z XVII sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 18 grudnia 2019 r. był 
wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zastrzeżeń do protokołu. 
 
Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XVIII sesję Rady Miasta Kołobrzeg.  
 

Przewodniczący powitał: 

 Radnych; 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych, 

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Skarbnika Miasta,  

 Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami i Kierownikami Urzędu Miasta,  

 Wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”  

 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 
21 radnych.  Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem obrad.  
 

Przewodniczący poinformował, że na wniosek Prezydent Miasta Kołobrzeg z dnia 7 i 9 

stycznia 2020 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym do porządku obrad XVIII wprowadził projekty uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. – punkt 3  

podpunkt 1 porządku obrad, 
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2) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik  

o określonej pojemności – punkt 3 podpunkt 5 porządku obrad, 

3) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Miasto Kołobrzeg – punkt 3 podpunkt 8 porządku obrad. 

 

Na wniosek Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka i Klubu Radnych 

„Prawo i Sprawiedliwość” z dnia 9 stycznia 2020 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 6 ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym do porządku obrad XVIII sesji wprowadził  

w punkcie 3 jako podpunkt 6 projekt uchwały ww. Klubów Radnych zmieniający uchwałę  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

 
W dyskusji nad porządkiem obrad udział wzięli: 
Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, która zgłosiła cztery wnioski formalne o zmianę 
porządku obrad. 
 
Pierwszy wniosek dotyczył przesunięcia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. z punktu 3 podpunkt 1 do punktu 3 podpunkt 18. 
 
Drugi wniosek dotyczył wprowadzenia w punkcie 3 jako podpunkt 1 projektu uchwały  
w sprawie zajęcia stanowiska odnośnie ujednolicenia stawek taryfowych dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków dla Miejskich Wodociągów  
i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o. 
 
Trzeci wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 3 jako podpunkt 17 
projektu uchwały w sprawie ustanowienia roku 2020 Rokiem Olgierda Szerląga  
w Kołobrzegu. 
 
Czwarty wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 3 jako podpunkt 19 
projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na lata 2020 – 2027. 
 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji nad porządkiem obrad, Przewodniczący 
zamknął dyskusję i zarządził głosowania nad zgłoszonymi przez Panią Prezydent Miasta 
wnioskami formalnymi o zmianę porządku obrad. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym Prezydent Miasta w sprawie zmiany porządku obrad-
przesunięcie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg:  
zawartego w punkcie 3 podpunkt 1 do punktu 3 jako podpunkt 18: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 
Wyniki głosowania stanowią również załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Prezydent Miasta o zmianę 
porządku obrad – wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zajęcia 
stanowiska odnośnie ujednolicenia stawek taryfowych dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków dla Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu 
sp. z o.o.:  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 
Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karolina Szarłata – Woźniak 
Wyniki głosowania stanowią również załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a dokonała zmiany porządku 
obrad. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez 
Prezydent Miasta - wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
ustanowienia roku 2020 Rokiem Olgierda Szerląga w Kołobrzegu: 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 
Wyniki głosowania stanowią również załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a dokonała zmiany porządku 
obrad. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Panią Prezydent Miasta o zmianę 
porządku obrad - wprowadzenie w punkcie 3 podpunktu 19 – podjęcie uchwały w sprawie 
zmian Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020-2027:  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
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Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 
Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz 
Zięba. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Izabela Zielińska 
Wyniki głosowania stanowią również załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a dokonała zmiany porządku 
obrad.  
 
Porządek obrad XVIII sesji po zmianach przyjętych przez Radę Miasta 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zajęcia stanowiska odnośnie ujednolicenia stawek taryfowych dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków dla Miejskich 

Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o., 

2) przyjęcia strategii promocji Miasta Kołobrzeg na lata 2020 – 2025+, 

3) przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Leczenie niepłodności metodą 

zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców miasta Kołobrzeg w latach 

2019 – 2023”, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, będących w posiadaniu 

Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o. na lata  

2018 – 2020, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności (projekt uchwały Prezydent 

Miasta Kołobrzeg), 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności (projekt uchwały Klubu Radnych 

„Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka i Klubu Radnych „Prawo  

i Sprawiedliwość”), 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania 

deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy 

Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej, 

8) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Miasto Kołobrzeg, 

9) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 9, położonego  

w Kołobrzeg przy ul. Cichej 9, 

10) ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 3/4 

obręb 13, położonej w Kołobrzegu przy ul. Okopowej, 
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11) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działek o numerach 1/38 oraz 22/7 

obręb 12, położonych przy al. Kolejowej w Kołobrzegu, 

12) sprzedaży działek gruntu nr 568/2 i 570/8 obręb 9, położonych w Kołobrzegu 

przy ulicy Grzybowskiej, 

13) oddania w dzierżawę nieruchomości na okres do 30.06.2021 r.  

z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych, 

14) wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD 1937 – 1938  

i Zagłady Nadberezyńców, 

15) uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg, 

16) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2020, 

17) ustanowienia roku 2020 Rokiem Olgierda Szerląga w Kołobrzegu, 

18) zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r., 

19) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2020 – 2027. 

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

 
Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwał Rady oraz informacji o przeprowadzonych przetargach. 

Sprawozdanie zostało również złożone w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 3  
podpunkt 1 porządku obrad. 
 
Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zajęcia stanowiska odnośnie 

ujednolicenia stawek taryfowych dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków dla Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu  

sp. z o.o. 

 
Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem. 
 

Z uwagi na to, iż projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji, Komisje 
Rady nie opiniowały go. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że temat jest znany i Członkowie Klubu 
podzielają wszystkie argumenty przedstawione przez Panią Prezydent Miasta. 
Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Członkowie Klubu będą głosowali za projektem 
uchwały w imię interesów mieszkańców miasta. 
 
W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan radny 
Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Pani Prezydent w ramach 
dostępnych środków powinna dążyć do obniżenia ceny wody. Przewodniczący Klubu zwrócił 
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się z prośbą, aby dla dobra sprawy dokładnie przeanalizowano, które kancelarie prawne 
obsługują gminy. 
 
W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko przedstawiła 
Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady glos zabrał Pan radny Jacek Woźniak, 
który powiedział, że z uwagą wysłuchał konferencji prasowej Pani Prezydent Miasta  
i Prezesa Spółki MWiK w tej sprawie i powiedział dziennikarzowi, że on by zrobił to samo, co 
Pani Prezydent Miasta. 
 
Z uwagi na brak chętnych na liście mówców do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zajęcia stanowiska odnośnie 

ujednolicenia stawek taryfowych dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków dla Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu  

sp. z o.o.: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 
Wyniki glosowania stanowią również załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVIII/262/20  

w sprawie zajęcia stanowiska odnośnie ujednolicenia stawek taryfowych dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków dla Miejskich 

Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o. 

 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia strategii promocji Miasta 

Kołobrzeg na lata 2020 – 2025+, 

W imieniu Prezydent Miasta wprowadzenia dokonała Pani Ilona Grędas – Wójtowicz - 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. Przewodniczący  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinie przedstawiła Pani 

radna Agnieszka Trafas – Przewodniczącą Komisji przekazując, że Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata 

Grotto – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 
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pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

3. Komisja Morska. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

4. Komisja Sportu i Turystyki. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

5. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że dokument pod 

względem metodologicznym nie budzi zastrzeżeń wśród członków Klubu. Jest to 

kierunkowa propozycja działania i Klub poprze projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawiła 

Pani radna Renata Brączyk – Członek Klubu przekazując, że Członkowie Klubu są za 

wprowadzeniem strategii promocji miasta, jako kierunku działania, natomiast ze 

względu na szereg wątpliwości i uwag do projektu uchwały, Klub Radnych PiS nie 

widzi możliwości przyjęcia tego dokumentu. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu przekazując, że dokument w sposób znaczący zmienił 

się w części drugiej i jako Klub będą go popierali. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Członkowie Klubu od roku 2016 aktywnie uczestniczyli w opracowaniu strategii 

promocji. Przewodnicząca Klubu przedstawiła Radzie uwagi do strategii  

i poinformowała, że Członkowie Klubu nie poprą projektu w sprawie przyjęcia strategii 

promocji Miasta Kołobrzeg na lata 2020 – 2025+, ponieważ jest on wadliwy. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięła Pani radna Renata Brączyk, 

która biorąc pod uwagę stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” i Klubu 

Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka zgłosiła wniosek formalny o zmianę 

porządku obrad – wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia strategii 

promocji Miasta Kołobrzeg na lata 2020 – 2025+ 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę 

porządku obrad – wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia strategii 

promocji Miasta Kołobrzeg na lata 2020 – 2025+ - punkt 3 podpunkt 2 porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska. 

 

PRZECIW (8) 

Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogdan Błaszczyk 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania dokonała zmiany porządku 

obrad zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie gminnym poprzez wycofanie z 

punktu 3 podpunktu 2 projektu uchwały w sprawie przyjęcia strategii promocji Miasta 

Kołobrzeg na lata 2020 – 2025+: 

 
Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki 
zdrowotnej „Leczenie niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla 
mieszkańców miasta Kołobrzeg w latach 2019 – 2023 
 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.   

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata 

Grotto – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Prawa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawiła 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy  

z Członków Klubu będą głosował według własnego uznania. Przewodniczący Klubu 

zapowiedział, że on będzie głosował przeciwko temu projektowi uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do projektu uchwały. Pani radna 

odniosła się również do pisma, jakie skierowało do nich SLD. Na zakończenie Pani 

radna zapowiedziała, że będzie głosowała według własnego uznania i własnego 

sumienia. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Dr n.med. Andrzej Niedzielski – lekarz kierujący Oddziałem Położnictwa i Ginekologii 

Szpital Zdroje 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pani radna Małgorzata Grotto 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Dr n.med. Andrzej Niedzielski – lekarz kierujący Oddziałem Położnictwa i Ginekologii 

Szpital Zdroje 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały 

z porządku obrad sesji 

Zgodnie ze Statutem Miasta Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem 
formalnym o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie projektu uchwały w sprawie 
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przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Leczenie niepłodności metodą zapłodnienia 
pozaustrojowego dla mieszkańców miasta Kołobrzeg w latach 2019 – 2023 z porządku 
obrad. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
PRZECIW (13) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że wniosek o zmianę porządku obrad nie uzyskał 
wymaganych 11 głosów za i projekt uchwały pozostaje w dalszym procedowaniu.   
 
Przewodniczący poinformował, że dyskusja trwa dalej. W dalszej części dyskusji udział 
wzięli: 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

 

Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad autopoprawką Prezydent Miasta  

o treści: 

 W Rozdziale II.1 Cel główny: proponuję w miejsce wskazanego okresu realizacji 

programu „2019-2022” wpisać właściwy okres realizacji programu, czyli lata „2019-

2023” 

 W Rozdziale II.2 w celu szczegółowym nr 2: proponuję w miejsce okresu realizacji 

programu „2029-2022” wpisać właściwy przedział czasowy „2029-2023”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (6) 
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Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Brączyk 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, ze Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 

Prezydent Miasta. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia programu 

polityki zdrowotnej „Leczenie niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla 

mieszkańców miasta Kołobrzeg w latach 2019 – 2023 wraz z przyjętą autopoprawką 

Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XVIII/263/20 w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Leczenie 
niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców miasta 
Kołobrzeg w latach 2019 – 2023. 
 
Po tym glosowaniu Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

 

Przewodniczący wznowił obrady. 

Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, 

będących w posiadaniu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o. 

na lata 2018 – 2020 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką 

przedstawiła pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Wiesław Parus – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub poprze projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący w pierwszej 

kolejności zarządził glosowanie nad autopoprawką Prezydent Miasta 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Brączyk, Krzysztof Plewko 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę Prezydent 

Miasta. 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych, będących w posiadaniu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu 

sp. z o.o. na lata 2018 – 2020 wraz z autopoprawką Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
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Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Brączyk, Krzysztof Plewko 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVIII/264/20  

zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, będących w posiadaniu Miejskich 

Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o. na lata 2018 – 2020. 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 

tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności (projekt uchwały 

Prezydent Miasta Kołobrzeg) 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub nie popiera projektu uchwały.  

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
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 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

(Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

(Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 

Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził glosowanie nad projektem uchwały Prezydent Miasta zmieniająca 

uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVIII/265/20 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za 

pojemnik o określonej pojemności. 
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Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 

tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności (projekt uchwały Klubu 

Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka i Klubu Radnych „Prawo  

i Sprawiedliwość”) 

 

Autorem projektu uchwały był Klub Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka  

i Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”. W imieniu obu Klubów projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu 

radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka.  

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła stanowisko do projektu uchwały. 

Prezydent Miasta negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. Stanowisko było również 

przedstawione w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego odrzucenie. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasza Zięba– 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego odrzucenie. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub uważa ten projekt 

uchwały za populistyczny. Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub będzie 

głosował przeciw temu projektowi uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu przekazując, ze Klub nie poprze projektu uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawił Pan radny Jacek Woźniak – Członek Klubu przekazując, że Klub będzie 

głosował za projektem uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta  

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk- Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Jacek Woźniak 
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 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak zgłosił poprawkę do projektu uchwały w brzmieniu: 

„§ 3 nadaje się nowe brzmienie: Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego i wchodzi w życie po upływie 14 

dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Zachodniopomorskiego.” 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk - Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz. 

 

Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek Komisji Budżetowo – 

Gospodarczej i Komisji Komunalnej o odrzucenie projektu uchwały: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

odrzuciła projekt uchwały Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka  

i Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 

tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

 

W tym miejscu Pan radny Bogdan Błaszczyk zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad polegający na wprowadzeniu w punkcie 3 jako podpunkt 6a projektu uchwały  

w sprawie określenia kierunku działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym Rada dokonała zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do punktu 3 

podpunktu 6a – podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunku działania Prezydenta 

Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 6a – podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunku działania 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

 

Projektodawcą uchwały był Klub Radnych „Kołobrzescy Razem” i Klub Radnych „Nowy 

Kołobrzeg”. W imieniu Klubów projekt uchwały przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – 

Przewodniczący Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”. 

 

Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie 

głosował za projektem uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazał, że czuje się trochę 

zażenowany tym projektem uchwały. Przewodniczący Klubu podziękował Prezydent 

Miasta za zaproszenie na spotkanie w sprawie gospodarowania odpadami 

komunalnymi. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub poprze projekt uchwały, ponieważ oni również pracują nad tym. Przewodnicząca 

Klubu zadeklarowała również wzięcie udziały w spotkaniu. 
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk- Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 

Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia kierunku 

działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVIII/266/20 w sprawie określenia kierunku działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

 

Pan radny Artur Dąbkowski zgłosił wniosek o godzinną przerwę w obradach sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
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Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Wilk 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 

 

Zgodnie z wolą Rady, Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach do godz. 16:30. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu  

i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych  

w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego 

podjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie 

głosował za projektem uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub wstrzyma się od głosu. 
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania 

deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVIII/267/20 zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji 

przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. 

 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego 

podjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera 

wszystkie kryteria wynajmu mieszkań i będzie głosował za projektem uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 

Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Brączyk, Dariusz Zawadzki 

Wyniki stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVIII/268/20  

w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego nr 9, położonego w Kołobrzeg przy ul. Cichej 9, 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego 

podjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Adam Hok- 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub zgadza się na 

sprzedaż lokalu ze względu na jego usytuowanie. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu przekazując, 

że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego nr 9, położonego w Kołobrzeg przy ul. Cichej 9: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Izabela Zielińska 

Wyniki stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVIII/269/20  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 9, położonego  

w Kołobrzeg przy ul. Cichej 9. 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności 

gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 3/4 obręb 13, położonej w Kołobrzegu 

przy ul. Okopowej 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o jego podjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

5. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

6. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

7. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

8. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu przekazując, 

że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej 

przechodu i przejazdu na działce nr 3/4 obręb 13, położonej w Kołobrzegu przy  

ul. Okopowej: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
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BRAK GŁOSU (2) 
Jacek Woźniak, Izabela Zielińska\ 
 Wyniki stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XVIIII/270/20 w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu  
i przejazdu na działce nr 3/4 obręb 13, położonej w Kołobrzegu przy ul. Okopowej. 
 

Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat 

części działek o numerach 1/38 oraz 22/7 obręb 12, położonych przy al. Kolejowej  

w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego 

podjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub poprze projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części 

działek o numerach 1/38 oraz 22/7 obręb 12, położonych przy al. Kolejowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Kalinowski 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVIII/271/20 

w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działek o numerach 1/38 oraz 

22/7 obręb 12, położonych przy al. Kolejowej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działek gruntu nr 568/2  

i 570/8 obręb 9, położonych w Kołobrzegu przy ulicy Grzybowskiej 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego 

podjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady glos zabrał Pan radny Krzysztof Plewko, 

który powiedział, że jedna z tych działek, jej część jest wykorzystywana przez podmiot 

gospodarczy. Pan radny zapytał, na jakiej zasadzie była dzierżawa. 

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
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Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży działek gruntu 

nr 568/2 i 570/8 obręb 9, położonych w Kołobrzegu przy ulicy Grzybowskiej: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVIII/272/20 

w sprawie sprzedaży działek gruntu nr 568/2 i 570/8 obręb 9, położonych w Kołobrzegu 

przy ulicy Grzybowskiej. 

 

Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę 

nieruchomości na okres do 30.06.2021 r. z przeznaczeniem na posadowienie tablic 

reklamowych 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o 

jego podjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja zgłosiła poprawkę o treści: W tytule 

projektu uchwały i w § 1 zapis „30.06.2021 r.” zastąpić zapisem „30.06.2020 r.” 

Projekt uchwały wraz z poprawką Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie  

i wnioskuje do Rady o jego podjęcie wraz z poprawką.. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował 

jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 
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2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub poprze 

projekt uchwały, jednocześnie informując, że Klub jest za dzierżawą do 31.03.2020 r. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pani radna – 

Agnieszka Trafas - Członek Klubu przekazując, że Klub będzie głosował przeciwko 

temu projektowi uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub nie popiera tego projektu uchwały. Pani radna przypomniała, że Rada w 

zeszłym roku już odrzuciła projekt uchwały w tej sprawie. Pani radna powiedziała 

także, że już nadszedł czas, aby uporządkować przestrzeń publiczną w mieście. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący udział wzięli: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

 

Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawkę Komisji 

Komunalnej o treści: 

„W tytule projektu uchwały oraz w § 1 zapis: „do 30.06.2021 r.” zastąpić zapisem „do 

30.06.2020 r.” 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki 

 

PRZECIW (9) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Adam Hok, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Łukasz 

Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący stwierdził, ze Rada w wyniku glosowania nie przyjęła poprawki 

Komisji Komunalnej.  

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez Pana radnego 

Macieja Bejnarowicza w imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” o treści: „Wyraża 
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się zgodę na wydzierżawienie na rzecz dotychczasowych dzierżawców na okres do 

31.03.2020 r….” 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki 

 

PRZECIW (4) 

Kamil Barwinek, Adam Hok, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący stwierdził, że rada w wyniku głosowania większością głosów przyjęła 

poprawkę zgłoszoną przez Pana radnego Macieja Bejnarowicza w imieniu Klubu 

Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”. 

 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę nieruchomości na okres do 31.03.2020 r. z przeznaczeniem na posadowienie 

tablic reklamowych wraz z poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Piotr Lewandowski 

 

PRZECIW (14) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie podjęła uchwały. 

Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika Ofiar 

Operacji Antypolskiej NKWD 1937 – 1938 i Zagłady Nadberezyńców 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Prawa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk - 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego odrzucenie. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie 

wypracował jednolitego stanowiska do projektu uchwały.  

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pani radna – 

Agnieszka Trafas - Członek Klubu przekazując, że Klub wstrzyma się od głosu.  

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub w pełni popiera ten projekt uchwały.  

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Wiesław Parus w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

 

Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek Komisji Prawa o 

odrzucenie projektu uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej 

NKWD 1937 – 1938 i Zagłady Nadberezyńców: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 3, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko 

 

PRZECIW (11) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Jacek 

Kalinowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Kamil Barwinek, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie odrzuciła projektu 

uchwały i uchwała pozostaje w dalszym procedowaniu.  

 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie wzniesienia 

Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD 1937 – 1938 i Zagłady Nadberezyńców: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (2) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Kamil Barwinek, Adam Hok, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVIII/273/20 w sprawie wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD 

1937 – 1938 i Zagłady Nadberezyńców. 

 

Punkt 3 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta 

Kołobrzeg 

 

Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady Miasta, Pan radny Piotr Lewandowski. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Prawa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk - 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja zgłosiła poprawki o treści: 

a) w § 27 wykreślić ust. 2, 3, 4 i 5. Ustępy 6, 7 i 8 staną się wówczas ustępami 2, 3  

i 4; 

b) w § 30 ust. 2 pkt 4 obecny zapis zastąpić następującym zapisem: „określenia czasu 

wystąpień mówców”. 

Projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

wraz z poprawkami. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały wraz z poprawkami Komisji Prawa. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub po 

wnikliwej analizie projektu uchwały opiniuje go negatywnie.   

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub nie poprze w takiej formie projektu uchwały. Pani radna zapowiedziała, że Klub 

swoje poprawki do projektu uchwały zgłosi w trakcie dyskusji. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący głos zabrał Pan radny Piotr Rzepka, który na 

zakończenie swojego wystąpienia zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad 

poprzez wycofanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg  

z porządku obrad. 

Przewodniczący poddał wniosek formalny pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (9) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania dokonała zmiany porządku 

obrad poprzez wycofanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta 

Kołobrzeg z porządku obrad. Jest to zgodne z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym. 
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Po tym głosowaniu Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

 

Punkt 3 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.  

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła stanowisko do projektu uchwały. 

Pani Prezydent nie zgłosiła uwag do projektu uchwały.  

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek - Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub popiera projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na rok 2020: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Parus 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVIII/274/20 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2020. 
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Punkt 3 podpunkt 17 - podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2020 Rokiem 

Olgierda Szerląga w Kołobrzegu 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała  

Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 

Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował 

jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub popiera projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustanowienia roku 2020 Rokiem Olgierda 

Szerląga w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVIII/275/20  

w sprawie ustanowienia roku 2020 Rokiem Olgierda Szerląga w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 18 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2020 r. 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką 

przedstawił Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta.   
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Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna 

Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował 

za projektem uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub wstrzyma 

się od głosu. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pani radna 

Agnieszka Trafas - Członek Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub negatywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk- Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad  

Vocem) 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosuj (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk –Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad 

Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ewa Pełechata - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem). 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

 

Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod glosowanie autopoprawkę Prezydent 

Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogdan Błaszczyk 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 

Prezydent Miasta do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2020 r.: 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. wraz z przyjętą autopoprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogdan Błaszczyk 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVIII/276/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 

 

Punkt 3 podpunkt 19 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027: 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan 

Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta.   

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował 

za projektem uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko Klubu przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub wstrzyma 

się od głosu. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że 

Klub wstrzyma się od głosu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2020 – 2027: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁE  

NR XVIII/277/20 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2020 – 2027. 

 

Punkt 4. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
Pani radna Izabela Zielińska złożyła dwie interpelacje i jedno zapytanie: 

 Interpelacja dot. kalkulacji ceny za odbiór odpadów komunalnych oraz prognozę 

kosztów i przychodów funkcjonowania systemu 

 Interpelacja dot. ilości mieszkań, udziału procentowego nieruchomości zamieszkałych 

i niezamieszkałych w systemie odbioru odpadów komunalnych, udziału 

procentowego odpadów segregowanych w całym systemie 

 Zapytanie dot. budowy kładki na rowie melioracyjnym przy obwodnicy na ul. 6 Dywizji 

Piechoty. 

 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył dwie interpelacje: 

 Interpelacja dot. działki nr 57/8 przy ul. Grzybowskiej 

 Interpelacja dot. wyremontowania i przekazania dla Klub u Seniora lokalu przy  

ul. Sobieskiego i Jedności Narodowej 

 

Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła interpelację dot. działań edukacyjnych ws. 

segregacji śmieci. 

 

Pan radny Kamil Barwinek złożył trzy interpelacje: 

 Interpelacja dot. zasypania podłoża wzdłuż zjazdu linowego na „Ogrodach” 

 Interpelacja dot. zamontowania odbojników odblaskowych przy stacji napraw 

rowerów na „Ogrodach” 

 Interpelacja dot. myjni samochodów na ul. Trzebiatowskiej. 

 

Pani radna Danuta Wilk złożyła dwie interpelacje i jedno zapytanie: 

 Interpelacja dot. zamontowania szafki elektrycznej na terenie placu rekreacyjnego 

„Maja” przy ul. Wylotowej 

 Interpelacja dot. remontu świetlicy w Dzielnicy Zachodniej 

 Zapytanie dot. mpzp terenu między ul. Bałtycką – Wylotową – torami w stronę 

Szczecina. 

 

Pan radny Artur Dąbkowski złożył interpelację dot. organizacji konkursu na najpiękniej 

ustrojony świątecznie budynek. 

Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył interpelację dot. naprawy oświetlenia na Alei 

Nadmorskiej. 

 

Pan radny Łukasz Zięba złożył dwie interpelacje: 

 Interpelacja dot. naprawy nawierzchni na ul. Dubois 

 Interpelacja dot. uszkodzonych lamp w Parku Nadmorskim. 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył trzy zapytania: 

 Zapytanie dot. porozumienia między SP nr 1 a Kołobrzeską Grupą Regatową 

 Zapytanie dot. ustawienia znaku P-45 na chodniku przy ul. Łopuskiego 
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 Zapytanie dot. przeanalizowania wniosku o udzielenie bonifikaty od sprzedaży lokalu 

mieszkalnego. 

Punkt 5 – Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 
 
Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie  
z działalności między sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 6 porządku 
obrad. 
 
Punkt 6 – Wolne wnioski i informacje: 
 
Przewodniczący przedstawił następujące informacje: 

 Wojewódzki Sąd Administracyjny w Szczecinie postanowieniem z dnia 13 grudnia 

2019 r. odrzucił skargę na Uchwałę Nr XLIX/620/14 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

25 lipca 2014 r. w przedmiocie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 

Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego,  

ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego, zmienioną Uchwałą Nr XI/142/19  

z dnia 25 lipca 2019 r. Powyższe postanowienie zostało przesłane do wiadomości 

wszystkich radnych. 

 

 Prezydent Miasta przekazała do Rady Miasta sprawozdanie o wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli. Sprawozdanie zostało przesłane do wiadomości 

wszystkich radnych. 

 

 Prezydent Miasta pismem z dnia 10 stycznia 2020 r. przekazała informację dotyczącą 

nieodpłatnego nabycia działki nr 3/8 obręb 15 w Kołobrzegu (borowina).  Informacja 

dotyczyła realizacji Uchwały Nr XLI/572/14 z dnia 30 stycznia 2014 r.  

w sprawie podjęcia działań zmierzających do nieodpłatnego nabycia działki nr 3/8 

obręb 15 m. Kołobrzeg. Powyższe pismo Przewodniczący skierował do Komisji 

Uzdrowiskowej oraz do wszystkich radnych. 

 

 Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie pismem z dnia 8 stycznia 2020 r. (do 

Biura Rady pismo wpłynęło 13 stycznia 2020 r.) poinformowała, że ponownie zbadała 

Uchwałę Nr XV/194/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 5 listopada 2019 r.  

w sprawie opłaty uzdrowiskowej. Pismo zostało przesłane do Radnych 14 stycznia 

2020 r. wraz ze skanem pisma Przewodniczącego Rady, które skierował do RIO w 

Szczecinie. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 23 grudnia 

2019 r. została opublikowana: 

 Uchwała Nr XVII/260/19 z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 rok - poz. 6868.  

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego z dnia  

02 stycznia 2020 r. zostały ogłoszone: 
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 Uchwała Nr XVI/228/19 z dnia 9 grudnia 2019 r. w sprawie szczegółowych 

zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 

stypendiów sportowych oraz nagród Prezydenta Miasta Kołobrzeg za 

osiągnięte wyniki sportowe – poz. 54. Uchwała wejdzie w życie 17 stycznia 

2020 r. 

 Uchwała Nr XVI/232/19 z dnia 9 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na rok szkolny 2019/2020 – 

poz. 55. Uchwała wejdzie w życie 17 stycznia 2020 r. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego z dnia  

10 stycznia 2020 r. zostały ogłoszone:  

 Uchwała Nr XVI/223/19 z dnia 9 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia 

strefy płatnego parkowania oraz opłat za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg oraz sposobu ich pobierania – poz. 231. Uchwała wejdzie  

w życie 25 stycznia 2020 r. 

 Uchwała Nr XVI/224/19 z dnia 9 grudnia 2019 r. w sprawie uchylenia 

uchwały Nr XLII/647/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 17 maja 2018 r.  

w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących gminny 

zasób nieruchomości oraz warunków udzielania bonifikaty – poz. 232. 

Uchwała wejdzie w życie 1 lutego 2020 r. 

 Uchwała Nr XVI/233/19 z dnia 9 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku 

prowadzonym przez Dział Opieki nad Osobami Bezdomnymi –

Schronisko, Ogrzewalnia Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu – poz. 233.  

 Uchwała Nr XVI/235/19 z dnia 9 grudnia 2019 r. w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska” dla działek nr 225/6 i 225/8 położonych  

w obrębie 11 – poz. 234. Uchwała wejdzie w życie 25 stycznia 2020 r. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że Kierownik Biura Rady w dniu 8 stycznia 

2020 r. przesłała do wiadomości Radnych proponowane terminy sesji w roku 

2020 z informacją, że te terminy w zależności od okoliczności mogą ulec 

zmianie. 

 

 Przewodniczący poinformował, że w dniu 31 stycznia 2020 r. w godzinach od 

9:00 do 14:00 w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta odbędzie się szkolenie 

pt. „Prawa i obowiązki ciążące na Radzie Miasta oraz poszczególnych Radnych 

wynikające z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych UE (tzw. 

RODO). Jest to związane z pismem Prezydent Miasta z dnia 15.10.2019 r., które 

Radni otrzymali wcześniej. Przewodniczący poprosił Radnych o uczestnictwo  

w tym szkoleniu, ponieważ ono dotyczy prawidłowości przetwarzania danych 

osobowych przez Radnych Rady Miasta Kołobrzeg.  
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W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący udzielił głosu Pani radnej Izabeli Zielińskiej, 

która zwróciła się z prośbą do Pani Prezydent Miasta o uruchomienie środków z budżetu 

obywatelskiego. 

 

Pan radny Kamil Barwinek podziękował za pomoc w organizacji „Wigilii dla Samotnych” oraz 

28 Finału Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

 

Pan radny Maciej Bejnarowicz nawiązał do współpracy z gminami dot. gospodarki wodno- 

ściekowej. 

Punkt 7 – Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XVIII sesję Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 20.45. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg, Piotr Lewandowski    

 

Osoba sporządzająca protokół, Danuta Nowak                              

 


